
华泰财险附加保险代理人和经纪人或公司错误和疏漏除外责任条款 

 

保险合同第一部分第一条“人身损害及财产损失责任”和第二条“个人权利侵害和广告侵

害责任”各自的第二项“除外责任”中分别增加下述规定：  

 

二、除外责任 

本保险不适用于： 

 

被保险人作为保险代理人、经纪人在与其业务直接相关的活动中做出任何行为、错误或疏

漏所产生的责任，但仅限于标准的保险代理人和经纪人或公司错误和疏漏保单所通常承保

的责任。 

 

X116 AGENTS AND BROKERS OR COMPANY ERRORS AND OMISSION 

EXCLUSION 

   

The following exclusion is added to Paragraph 2., Exclusions of Section I – Coverage A – 

Bodily Injury and Property Damage Liability and Section I – Coverage B – Personal And 

Advertising Injury Liability:  

2. Exclusions 

This insurance does not apply to: 

 

To liability arising out of any act, error or omission of the insured directly related to the 

conduct of its business as an insurance agent or broker to the extent such liability is normally 

covered by a standard insurance Agents and Brokers or Company Errors and Omission Policy. 

 


